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Innkomne spørsmål til kommunestyret 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak:

Saksopplysningar:

Skriftleg spørsmål frå Laila Furebotn (Sp):

Til forige kommunestyre stilte eg spørsmål om kvifor språkopplæringa dei ukrainske 
flyktningane i kommunen får er på bokmål. Masfjorden kommune har nynorsk som målform 
og borna deira lærer nynorsk i skulen. Dei møter og nynorsk i arbeidslivet. Spørsmålet var 
sendt inn kort tid før møtet, men rådmann svara muntleg.  Svaret var at kommunen ikkje 
hadde tilgang på undervisningsmateriell på nynorsk, og difor er det bestemt opplæring på 
bokmål. 

Eg kontakta språkrådet for å høyra kvifor kommunen ikkje har tilgang på 
undervisningsmateriell på nynorsk. Svaret derifrå finn de vedlagt, og som de ser, samsvarar 
ikkje svar frå kommuneadministrasjon og språkråd. 

Eg vil i kommunestyret difor ha svar på: 

Kven bestemmer i Masfjorden kva målform språkopplæringa skal ha? 

Kvifor har ikkje  Masfjorden tilgang på same undervisningsmateriell som andre kommunar? 

Kan kommunen gå over på nynorsk opplæring? 


